



## Protokoll RBF styrelsemöte 2019-6

Datum 2019-08-22

Plats: Klintv. 8 Herräng kl 18.00

Deltagare: Håkan W, Lennart L, Mats A. Ulf G, Göran P, Göran S,

Anmäld frånvaro: Hans, Leif E, Kjell L

### 6.1 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna

### 6.2 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes

### 6.3 Ersättare

Inga ersättare behövdes

### 6.4 Föregående protokoll

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

### 6.5 Inkommen post

Kallelse till möte 3 oktober i Gävle (Gästriklands BF)

Kallelse till möte ang Regionalt skärgårdssamarbete (Östhammars kommun)

Mottagningsbevis (JO)

Information om stölder mm (SBU:s kansli)

Kartunderlag Hamnguiden (Gästriklands BF)

Fråga om toatömning (B Jernberg)

Svar ang toatömning (SBU miljökommitté)

Skärgårdskonferens Åbo 29-30 augusti (SV Finlands Avfallsservice)

Arbetsläget Hamnguiden? (Destination Sundsvall)

Båtmotorstölder (Polisen)

Motorbåtstrafik i naturreservat (Lst Uppsala)

Underskrivet avtal Hamnguiden 10. (Skagerrak Forlag AS)

Träff med RBF (Hans Öhlund US)

Inbjudan Unionsråd (SBU:s kansli)

### 6.6 Skickad post

Anmälan Norrtälje kommun (JO)

Svar ang toatömning (B Jernberg)

Arbetsläget Hamnguiden (Destination Sundsvall)  
Skärgårdskonferens. Anmälan (SV Finlands Avfallsservice)  
Underskrivet avtal Hamnguiden 10 (Skagerrak Forlag AS)

## 6.7 Aktuella arbetsuppgifter

*Avfallskonferens Åbo 29-30 augusti (Mats)*

Mats och PO Persson från Söderhamn åker på Avfallskonferensen i Åbo.

Ingen representant från någon av kommunerna deltar tyvärr.

*Möte med Hydrographica*

Möte under hösten. Ej klart vilka som deltar ännu.

*Klubbkonferens Eckerö 9 november*

- Bokning utfört av Ludde

- Program - Diskussion kring programpunkter. Medlemsnytta kan vara ett ämne.

Förslag på att arrangera en paneldebatt kring vad medlemmarna vill ha ut av sitt medlemskap. Hans Öhlund föreslås bli moderator?

AU tar beslut om vilka programpunkter som skall avhandlas på klubbkonferensen.

Inbjudan sköter Leif, Göran och Håkan.

*Unionsråd 16-17 november*

Deltagare: Håkan, Göran P, (ev Leif)

## 6.8 Rapporter från ämnesansvariga

*Ekonomi*

Håkan gick igenom ekonomin. Ekonomin är stabil. Ca 168.000 på kontot plus 71400 på placeringskontot.

*Farled/Hamn/Säkerhet*

Ingen rapport

*Miljö*

Mats och PO samråder med övriga deltagare på mötet i Åbo.

Mats besökt Donatella på Vattencentrum för att diskutera toaletter på land för de som inte har toalett i båten. En punkt som ofta glöms bort i debatten kring toatömningsförbudet för båtar.

*Säkerhetsbesiktning*

Håkan ingår i SBU:s Sjösäkerhetskommitté och rapporterade från senaste mötet.

Egenkontrollprotokollet kommer att revideras.

*Info/IT/Hemsida*

Ingen rapport

*Ungdom/utbildning*

Diskussion kring ett nytt ungdomsledarmöte till våren.

*BAS*

Två nyheter i BAS 1. Belecta – betalningssystemet - problem åtgärdade. 2. Ny BAS-release med 19 punkter på åtgärder man vidtagit.

## 6.9 Övrigt

### *Regionalt skärgårdssamarbete.*

Möte Östhammars kommun 19 september  
och Gävle 3 oktober Göran P och Håkan deltar.

### *Extra styrelsemöte 15/10? Besök från US.*

15/10 funkar inte. Förslag att lägga det dagen innan ett US-möte alt på Klubbkonferensen. Göran kontaktar Hans för beslut om datum.

### *Styrelsemöten under hösten*

17 okt i Norrtälje med valberedningen,  
14 nov eventuellt i Hargshamn,  
5 dec i Herräng

### *Information från US (Ulf)*

Ulf informerade om vad Ungdomsrådet har för planer i framtiden och kort om arbetet i US i övrigt

### *Fördelning ämnesansvar?*

Diskussion kring nomenklaturen på de olika ansvarsområdena.  
Frågan tas upp igen på kommande möten.

## 6.10 Nästa styrelsemöte

Onsdag 25 sept kl 18:00. Hallsta BK

## 6.11 Avslutning

Ordförande avslutade mötet och tackade för deltagandet

---

Göran Persson  
Ordförande

---

Ulf Grape  
Tf sekreterare